

Department of Foreign Affairs  
and International Trade



Ministère des Affaires étrangères  
et du Commerce international

The Deputy Minister for Foreign Affairs certifies that this is a true copy of the *Exchange of Notes constituting an Agreement amending the Agreement between the Government of Canada and the Government of Finland for Air Services between and beyond their Respective Territories, signed at Helsinki May 28, 1990 (with Annexes)*, done at Helsinki, September 1, 1999, the original of which is deposited in the Treaty Archives of the Government of Canada.

Le sous-ministre des Affaires étrangères certifie que la présente est une copie conforme de l' *Échange de Notes constituant un Accord entre le gouvernement du Canada et le gouvernement de la Finlande concernant le transport aérien entre leurs territoires respectifs et au-déla, signé a Helsinki le 28 mai 1990 (avec Annexes)*, fait à Helsinki, le 1er septembre, 1999, dont l'original se trouve déposé au greffe des traités du gouvernement du Canada.